


通告

致：各機構會員

由：業務總監 
黃健偉

事由：誠邀出席參與「香港消貧新想像」研討會

日期：2023年10月3日

貧窮問題一直是香港社會聚焦的議題。適逢新一屆政府及扶貧委員會上任，社會正重新審視本港貧窮線的訂立方式和制定新的扶貧方向。10月17日為國際消除貧困日，社聯舉辦「香港消貧新想像」研討會，期望透過此研討會，邀請有志推動消貧的持分者交流經驗，共同構建更多可能。詳情如下：


日期：2023年10月17日(星期二)
時間：上午9時半至下午1時
地點：溫莎公爵社會服務大廈201室
(香港灣仔軒尼詩道15號)
對象：社聯機構會員
語言：粵語
名額：80人

有興趣參與的機構會員，請於 **2023年10月13日(星期五)或之前**經 [網上報名](http://www.hkcss.org.hk)。如有任何查詢，歡迎致電 2876 2473 或電郵至 rainbow.lok@hkcss.org.hk 與本會政策研究及倡議主任駱穎淇聯絡。

期待各機構踴躍參與。謝謝！

Memorandum

To : All Agency Members

From : Anthony Wong 
Business Director

Re : Invitation to "Imagining a New Approach to Poverty Alleviation in Hong Kong" seminar

Date : 3rd October, 2023

.....

Poverty has always been a prominent issue in Hong Kong society. With the appointment of the new-term Government and Commission on Poverty, the society is currently reviewing the ways in which the poverty line is to be defined and re-formulating new directions for poverty alleviation. On 17th October, the International Day for the Eradication of Poverty, The Hong Kong Council of Social Service (HKCSS) is organizing the "Imagining a New Approach to Poverty Alleviation in Hong Kong" seminar. We would like to invite all stakeholders who are interested in promoting poverty alleviation, providing a platform for these stakeholders to exchange experiences and collectively explore new possibilities. Details are as follows:

Date: 17th October, 2023
Time: 09:30-13:00
Venue: Room 201, 2/F, Duke of Windsor Social Service Building, 15 Hennessy Road, Wan Chai
Targets: Agency Member
Language: Cantonese
Quota: 80 people

If you are interested, please [register online on or before 13th October 2023 \(Friday\)](#). If you have any enquiries, please call 2876 2473 or email rainbow.lok@hkcss.org.hk to contact Ms Rainbow LOK, Officer of Policy Research and Advocacy of the Council.

We look forward to your participation. Thank you very much!